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La municipalització de serveis és el camí

  

Recentment, l’Ajuntament ha anunciat per tots els mitjans possibles que finalment es durà a terme la
municipalització del Servei Municipal d’Aigües.

Això és la culminació d’un procés llarg, que ve d’anys. I que, finalment, després de tots els tràmits legals,
la feina necessària en molts àmbits, s’ha pogut resoldre favorablement.

Si és cert que fa uns mesos l’Ajuntament ja informava sobre el procés, i que aquesta nova gestió seria
mixta, finalment el govern municipal ha acabat optant per una municipalització total, amb una gestió
directa de tot el servei.

Podríem omplir pàgines sobre les virtuts d’aquest nou model, ja ho hem fet altres cops. El que avui ens
ocupa és un reconeixement de justícia. I és que aquest procés, que ve d’anys, porta el segell de la CUP.
Des de la nostra entrada a l’Ajuntament, aquest va ser un dels nostres propòsits. Que la gestió d’allò tan
bàsic com és l’aigua fos a càrrec d’una empresa, on la prioritat és el benefici econòmic, ens semblava i
ens sembla una aberració.

Vam proposar-ho ja en campanya, després en diversos plens i alguna moció. I al principi les respostes
sempre eren les mateixes: NO ÉS POSSIBLE i NO ÉS VIABLE.

No sabem exactament què haurà canviat. Potser un estudi exhaustiu, potser les properes eleccions. Però
sigui com sigui, allò pel que vam apostar, i portàvem al programa, s’ha complert. I n’estem orgullosos.

Pel poble el que és del poble!

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

